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Zápisnica 
z rokovania Komisie životného prostredia, bezpečnosti a verejného poriadku, 

mestská časť Bratislava-Dúbravka, 
dňa 25.05.2023 od 17.00 hod  

 
Prítomní: podľa prezenčnej listiny 
Rokovanie otvoril predseda komisie Tomáš Husár  
Rokovanie komisie pokračovalo podľa nasledovného programu. 
Program: 

1. Štúdia parkových úprav pri MÚ Žatevná 2 
2. K-park, zapojenie do projektu 
3. Lidl čistinky, zapojenie do projektu 
4. Žiadosti o dotácie 
5. Informácie k stave podnetov predložených na komisii v marci 2023 
6. Informácia o stave údržby verejných priestranstiev a činnosti oddelenia 
7. Rôzne 

 

Bod 1: Štúdia parkových úprav pri MÚ Žatevná 2 

Tajomníčka komisie predstavila zámer a štúdiu parkových úprav projektu ,,Parčík pri MÚ 
Žatevná 2“.  

Komisia prerokovala zámer a predstavený návrh a žiada doplniť cenovú ponuku na zbúranie 
obvodového múrika areálu a tiež cenovú ponuku, ktorá porovná nákladovosť štrkového 
a dláždeného chodníka. Komisia žiada do projektu dopracovať, resp. pri realizácii projektu 
myslieť na umiestnenie kamerového systému. Doplnené informácie spolu so štúdiou ,,Parčík 
Žatevná“ žiada predložiť opakovane na ďalšom zasadnutí komisie. 

Prítomní: 10 členov   Hlasovanie za:  9         proti: 0  zdržal sa: 1 
 

Bod 2: K-park, zapojenie do projektu 

Tajomníčka komisie predniesla záujem mestskej časti zapojiť sa do projektu K-park, v ktorom 
môže mestská časť formou súťažného hlasovania obyvateľov získať nový multifunkčný 
priestor. 

Komisia prerokovala uvedený zámer a schvaľuje zapojenie sa do uvedeného projektu. 

Prítomní: 10 členov   Hlasovanie za:  10        proti: 0  zdržal sa: 0 
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Bod 3: Lidl čistinky, zapojenie do projektu 

Tajomníčka komisie predniesla záujem mestskej časti zapojiť sa aj do projektu Lidl čistinky, 
v ktorom môže mestská časť formou súťažného hlasovania obyvateľov získať nový 
multifunkčný priestor. 

Komisia prerokovala uvedený zámer a schvaľuje zapojenie sa do uvedeného projektu. 

Prítomní: 10 členov   Hlasovanie za:  10        proti: 0  zdržal sa: 0 

Bod 4: Žiadosti o dotácie 

V rámci tohtoročnej dotačnej výzvy mestskej časti prišlo na oddelenie životného prostredia 
niekoľko žiadostí o dotáciu, ktoré sa týkajú environmentálnej oblasti – životného prostredia. 
Nakoľko komisia životného prostredia, bezpečnosti a verejného poriadku nedisponuje 
rozpočtom s objemom financií, ktoré by mohla prerozdeľovať, komisia prerokovala možné 
riešenia. 

Komisia žiada vedenie mestskej časti o vytvorenie rozpočtu na dotácie v oblasti životného 
prostredia a predloženie zmeny rozpočtu s vyčlenenými financiami na dotácie vo výške 10.tisíc 
Eur, a túto zmenu zároveň žiada predložiť na schvaľovanie v júnovom zasadnutí miestneho 
zastupiteľstva. 

Prítomní: 10 členov   Hlasovanie za:  10        proti: 0  zdržal sa: 0 

Bod 5: Informácie o stave podnetov predložených na komisii v marci 2023 

Tajomníčka komisie informovala členov o stave riešenia podnetov, podaných na marcovom 
zasadnutí komisie: 

- Na hracom domčeku v areáli Hanulova chýbajú šróby VYBAVENÉ 
- Pri údržbe DI Cabanova 5 sa zabudlo na pár spodných schodov, ktoré zostali 

nevyčistené. VYBAVENÉ 
- Zároveň sú lavičky vedľa ihriska podhrabané psami – vysypať štrkom? V RIEŠENÍ 
- Koprivnická 15 – na chodníku ku parkovisku je veľká diera v chodníku, a chodníkom 

neprejdú vozíčkari. POSTÚPENÉ NA ÚR  
- Na odbočke k bytovým domom J.Alexyho 5,7,9 je veľká jama v ceste. POSTÚPENÉ 

NA ÚR 
- Iniciovať riešenie trvale zosunutej magistrátnej zákruty na J.Alexyho. POSTÚPENÉ 

NA VEDENIE MiÚ 
- Zistiť stav riešenia podnetu týkajúceho sa prepadnutej spevnenej plochy na DI v Parku 

Horanská studňa, kde stojí po dažďoch voda. VYBAVENÉ 
- Na detskom ihrisku v parku Horanská studňa vyčistiť odtokové žľaby pod vodným 

hracím prvkom. VYBAVENÉ 
- V priestore Parku pri Horanskej studni umiestniť misu s vodou pre napájanie včiel, 

ktoré sa inak v letnom období zhlukujú pri vodnom hracom prvku. VYBAVENÉ 
Komisia berie informáciu o stave riešenia podnetov na vedomie bez pripomienok. 
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Prítomní: 9 členov   Hlasovanie za:  9       proti: 0  zdržal sa: 0 

Bod 6: Informácie o stave údržby verejných priestranstiev a činnosti oddelenia 

Tajomníčka komisie informovala členov o aktuálnych činnostiach oddelenia. Aktuálne 
rezonuje obyvateľmi téma kosenie. Dodávateľ prisľúbil navýšiť kapacity. Terénni pracovníci 
oddelenia vykonávajú naďalej údržbu spevnených plôch, chodníkov a ciest a operatívnu kosbu 
podľa požiadaviek. Ukončili sa obstarávania na smetné koše a trampolíny pre ihrisko 
Ožvoldíkova. Bežia obstarávania na lavičky, orezy, revitalizáciu multifunkčných ihrísk. 
Priebežne prebiehajú opravy prvkov. Rozkopávkové práce SPP sa dotknú psích výbehov na 
Dražickej ulici. Do psích výbehov sa budú osádzať agility prvky a nové lavičky.  
 
Komisia berie informáciu o stave údržby verejných priestranstiev a činnosti oddelenia na 
vedomie bez pripomienok. 

Prítomní: 9 členov   Hlasovanie za:  9       proti: 0  zdržal sa: 0 

Bod 7: Rôzne 

Tajomníčka komisie informovala členov o projekte VRECOMAT, ktorý pomocou ohrádok na 
vianočné stromčeky, môže pomôcť zabezpečiť zber a kontrolované miesta zloženia odpadu 
z lesa. Na komisii sa tiež zisťovala otázka o možnom hniezdení bocianov v mestskej časti, 
pričom členovia komisie informovali, že nemajú vedomosť o takomto výskyte bocianov.  

Komisia berie informácie v bode rôzne na vedomie bez pripomienok a podporuje projekt 
VRECOMAT. 

Prítomní: 9 členov   Hlasovanie za:  9       proti: 0  zdržal sa: 0 

 

 

Predseda komisie poďakoval členom komisie za účasť. 
 
 
 

 
 

Tomáš Husár 
                          predseda komisie 

 

V Bratislave dňa 30.05.2023      

Zapísala: M. Smiešková       
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